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§ 42 Svar på motion om aktivitetsmöjligheter i 
Fagerhus 
Diarienummer KS22/273 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 

Beskrivning av ärendet 
Morgan Malmborg (HD) har lämnat in en motion om aktivitetsmöjligheter 
i Fagerhus och föreslår att bowlingen, squash samt gym i Fagerhus 
återöppnas snarast och att alla eventuella brister åtgärdas. 

Fagerhus överläts till Habo kommun framför allt på grund av att 
ventilationen i byggnaden var utdömd. Ägaren såg inte några ekonomiska 
möjligheter att åtgärda detta med mindre än att göra en mycket kraftig 
hyreshöjning för sporthallen som kommunen hyrt dagtid för 
Fagerhultsskolans idrottsverksamhet. 

Tekniska förvaltningen har prioriterat att åtgärda byggnadens 
ventilationssystem så att skolans- och föreningarnas idrottsverksamheter 
nu fungerar utan hälsorisker. 

Bowlinghallen har stängts ner dels beroende på att det krävs stora insatser 
för att få ordning på ventilationen då lokalen i dag endast har använd tilluft 
som återförs från andra lokaler. Det är även svårt att motivera ett 
kommunalt ansvar för drift av anläggningen med tanke på den låga 
utnyttjandegraden och de höga arbetsmiljökrav som krävs för 
anläggningen. 

Squashhallen har stängts då det saknas godkänd utrymningsväg i händelse 
av brand, och gymmet har stängts på grund av säkerhetsbrister till följd av 
bristfälligt underhåll och utbyte av redskap. 

Utöver lokalerna som nämns i motionen finns det stor potential för 
utnyttjande av Fagerhus övriga ytor för såväl kommunal verksamhet som 
för civilsamhället. 

Det finns en beredningsgrupp för lokalfrågor med representanter från 
berörda förvaltningar och kommunalråd. Utvecklingen av Fagerhus är ett 
av områdena som kommer att behandlas i gruppen. 

Kommunstyrelsen föreslår fullmäktige att avslå motionen (KS 2023-04-12 
§ 61). 
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Kommunfullmäktiges behandling 
Morgan Malmborg tackar för behandlingen av motionen även om han 
tycker att den hade kunnat utredas bättre. Han yrkar bifall till motionen.  

Olle Moln Teike (SD) säger att det är tveksamt om kommunen ska bedriva 
bowling, gym och sporthall. Han hoppas dock att kommunen kan förvalta 
byggnaden och hitta bra aktiviteter för dem som bor på landsbygden. Olle 
Moln Teike yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Andreas Skiöld (M) säger att självklart ska Fagerhus vara en del av en 
levande landsbygd. Men de lokaler som det hänvisas till i motionen har 
stora brister och de kräver stora investeringar. Däremot är han positiv till 
om man kan hitta andra verksamheter som kan vara i Fagerhus. Andreas 
Skiöld yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Thomas Nielsen (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag, men ser 
gärna fler mötesplatser i kommunen, inte bara i Habo tätort.  

Henrik Esbjörnsson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag och 
påtalar att det också är en arbetsmiljöfråga huruvida dessa verksamheter 
kan bedrivas eller ej.   

Lena Danås (V) hänvisar också till att det inte är bra arbetsmiljö i de 
aktuella verksamhetslokalerna, men däremot skulle man kunna göra något 
spännande av lokalerna om de renoverades. Lena Danås yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag.  

Staffan Svanberg (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. Hela 
kommunen ska leva och kommunen ska ta ansvar för samhällsservice även 
på landsbygden, vilket man också har gjort genom att exempelvis renovera 
ventilationssystemet för skolans verksamhetsytor, däremot är det inte 
prioriterat att lägga dyra pengar på bowling och squash. Låt oss nu titta på 
vilken annan potential om Fagerhus har.   

Joakim Lindblom (SD) tycker motionen är bra men han vill vänta på vad 
lokalberedningsgruppen föreslår och yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag.  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att det finns två förslag, dels Morgans Malmborgs 
förslag om att bifalla motionen och dels kommunstyrelsens förslag om att 
avslå motionen. Ordföranden ställer proposition på de båda förslagen och 
finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  

Omröstning begärs.  
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Följande propositionsordning godkänns: den som röstar på 
kommunstyrelsens förslag om att avslå motionen röstar ja, den som röstar 
på Morgan Malmborgs förslag om att bifalla motionen röstar nej. 

Omröstningsresultat 
Vid omröstningen avges 33 ja-röster och 1 nej-röst. En ledamot är 
frånvarande. Se bilaga 1. Kommunfullmäktige har således beslutat att avslå 
motionen.  

_____ 


	KF § 42 Svar på motion om aktivitetsmöjligheter i Fagerhus.pdf
	§ 42 Svar på motion om aktivitetsmöjligheter i Fagerhus
	Beslut
	Beskrivning av ärendet
	Kommunfullmäktiges behandling
	Beslutsgång
	Omröstningsresultat



